

CERTIFICATE
OF ACCREDITATION



Standards Council of Canada
Conseil canadien des normes

CERTIFICAT
D'ACCREDITATION

Natural Resources Canada
MMSL - BELLS CORNERS LABORATORY
1 Haanel Drive, Bldg 10, Nepean, Ontario

having been assessed under the authority of the *Standards Council of Canada Act* and found to conform with the requirements of ISO/IEC 17025 and the conditions established by the SCC is hereby recognized as an

ACCREDITED TESTING LABORATORY

for specific tests or types of tests listed in the scope of accreditation approved by the Standards Council of Canada.

ayant été soumis à une évaluation selon la *Loi sur le Conseil canadien des normes* et ayant été trouvé conforme aux prescriptions d'ISO/CEI 17025 et aux conditions établies par le CCN est de fait reconnu comme étant un

LABORATOIRE D'ESSAIS ACCRÉDITÉ

pour les essais ou types d'essais déterminés inscrits dans la portée d'accréditation approuvée par le Conseil canadien des normes.



Accredited Laboratory No.: / Numéro de laboratoire accrédité : 273

Accreditation date: / Date d'accréditation : 1998-07-30

Issued on: / Délivré le : 2006-05-03

Expiry date: / Date d'expiration : 2010-07-30

Chairman (SCC) / Président (CCN)

Assessments are performed according to ISO/IEC 17025 and the conditions of the SCC PALCAN Handbook. Laboratories that comply with the requirements of ISO/IEC 17025 operate a quality management system for testing and calibration activities listed on the scope of accreditation, that also meet the general principles of ISO 9001. The controlled version of the scope of accreditation is maintained on the SCC website at www.scc.ca.

Les évaluations sont menées conformément à la norme ISO/CEI 17025 et aux conditions énoncées dans le Guide du PALCAN du CCN. Les laboratoires qui respectent les exigences d'ISO/CEI 17025 ont, dans les essais et étalonnages énumérés dans leur portée d'accréditation, recours à un système de management de la qualité conforme aux principes d'ISO 9001. La version contrôlée de la portée d'accréditation figure dans le site Web du CCN à www.ccn.ca.